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Abstract (en)
[origin: WO2015007646A1] The invention relates to a razor and a method for producing a razor. In order to provide an improved razor, a razor (1)
has a handle (10) having a gripping part (11) and a head part (12) for receiving a blade head (20), and the blade head (20), said blade head being
in the form of a bristle head and/or brush head with bristles (29), and at least one of the bristles having a razor blade (21).

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Rasierer und ein Verfahren zum Herstellen eines Rasierers. Um einen verbesserten Rasierer bereitzustellen,
weist ein Rasierer (1) einen Griff (10) mit einem Griffteil (11) und einem Kopfteil (12) zur Aufnahme eines Klingenkopfes (20), und den Klingenkopf
(20), wobei der Klingenkopf als Bürstenkopf und/oder Pinselkopf mit Borsten (29) ausgestaltet ist, wobei mindestens eine der Borsten eine
Rasierklinge (21) aufweist.
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